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Filantropie Verslag

Circa 180 mensen waren dinsdagmiddag 28 november deelgenoot van Civil Power in De Duif in

Amsterdam. Wat verwachtten zij? Wat was hun drijfveer om te komen: debatteren over het thema

‘Duurzame financiering: van project naar partnerschap', in spanning afwachten wie de nummer 1

zou worden van de prestigieuze ranglijst DDB 100, of de kans om met branchegenoten te netwerken?

En wie kreeg de Oeuvre Award?

Van project naar partnerschap.
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Vlak vóór de bruisende netwerkborrel ontvangt hoogleraar Filantropie Theo Schuyt uit handen van

juryvoorzitter Adriana Esmeijer een getuigschrift en bloemen behorend bij de Oeuvre Award 2023. Foto:

Dirk Kome.

In de wandelgangen rond het officiële programma viel van alles te vernemen. Heleen Schrooyen (NIMD)

is niet eerder bij Civil Power geweest. 'Ik ben benieuwd wat het gaat brengen: de sprekers, de gasten, het

leggen van contacten en het opdoen van nieuwe inzichten.' Nicole Bos (Jantje Beton) en Lya de Hulster

(Stichting het Gehandicapte Kind) komen vooral voor inspiratie en informatie. 'We werken aan een

gezamenlijk project, dus het is fijn om elkaar hier te treffen.' Monique Oostwegel (Amsterdam UMC

Foundation) vindt netwerken, belangrijk. 'Maar het gaat niet alleen om netwerken. Ik heb een

uitgesproken mening over de rol van vermogensfondsen. Wellicht interessante gespreksstof voor bij de

borrel, haha.'

Mariëlle Dekker van Augeo Foundation, is één van de sprekers: 'Voor mij is het belangrijk dat mijn

presentatie goed wordt ontvangen.' Aytun Aydin (Elance Academy), een andere spreker, vindt

het geweldig om hier mensen te ontmoeten. 'Ik ga met een goed gevoel weg, vooral na het zien van een

meisje dat door ons gecoacht is en het nu heel goed doet. Dat maakt me echt blij.'

Duurzame financiering

Het thema van het event was 'Duurzame financiering: van project naar partnerschap'. Jonne Boesjes

(Bureau LICHT) vindt transparantie belangrijk. 'Duurzaamheid is tegenwoordig essentieel. Goede doelen

moeten effectief zijn, maar bij duurzaamheid moet je ook de herkomst van de middelen onderzoeken. Of

het openbaar maken van partners verplicht moet zijn, is een politieke keuze. Veel organisaties vinden dit

ongemakkelijk, maar mijn advies is altijd om transparant te zijn. Dit wekt vertrouwen en trots binnen de

organisatie. Mijn advies aan geldschieters zou zijn: sta de ontvangende partij toe dit bekend te maken,

maar maak het niet verplicht.'

Annemieke van den Berg (Lepra Stichting) zegt: 'Hoe meer fondsen bereid zijn om te geven zonder te

oormerken, hoe effectiever wij de middelen kunnen inzetten. Als ze vertrouwen hebben in waar wij goed

in zijn, maakt dat ons werk makkelijker. Als lepra eenmaal uit de wereld is geholpen, kan het geld

vrijgemaakt worden voor andere doeleinden.' Sara Vermeltfoort (Goede Doelen Nederland) geeft de

voorkeur aan duurzame financiering op lange termijn. 'Het is belangrijk om vanaf het begin afspraken te

maken over hoe je als partners wilt samenwerken en elkaar de credits gunt. De doelstelling van het project

is cruciaal, maar het is ook belangrijk of financiering mogelijk is via een bedrijfs- of familiefonds. Daar

zouden we open over moeten zijn.'

Volgens Henk Christophersen (Fonds 21) is het belangrijk om te bespreken over hoe een fonds zich

opstelt ten opzichte van de aanvragers. 'Of er een echte discussie kan plaatsvinden, weet ik niet. Het

publiek hier is niet altijd een afspiegeling van de samenleving. Ikzelf ben ook 'grijs en wit' en mijn fonds

richt zich juist op die groepen waar dat niet vanzelfsprekend is.' Louise Stefels (Van Lanschot Kempen)

vindt het congresthema inspirerend: 'Het biedt een nieuwe kijk op financieringen binnen goede doelen,

met name op de behoefte aan al dan niet geoormerkte financiering en de vrijheid in het besteden van
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donaties.'

De Dikke Blauwe 100

Ook voor de delegatie van ABN Amro MeesPierson is DDB 100 belangrijk.Sjunior Schroyen hierover: 'Ik

kijk echt uit naar de TOP 100. In deze industrie, waar veel samenkomt, ben ik benieuwd naar de

bezigheden en grenzen van iedereen. Ik hoop vandaag met een uitgebreid netwerk naar huis te gaan.' Zijn

collega Mariëlle Pistone vindt de DDB 100 spannend. 'Het is altijd interessant om te zien en leerzaam

voor ons team om op de hoogte te blijven van wat er speelt en wat de trends zijn.'

Henriëtte Hulsebosch (Kansfonds), wordt zoals later blijkt, de winnaar van de DDB Top 100: 'Ik hoop dat

het onze naamsbekendheid vergroot. We hebben dringend hulp nodig voor bijna een miljoen mensen die

geen thuis hebben. Dit kunnen we niet alleen; partnerschap is cruciaal.' Frank Aalderinks, hoofd

Filantropie Advies van ABN Amro MeesPierson, is winnaar van de – nieuw in het leven geroepen – Top 10

Dienstverleners. En inderdaad" Theo Schuyt, hoogleraar Filantropie, wie kent hem niet, ontvangt trots als

een pauw de Oevre Award 2023 voor zijn inspanningen voor de filantropie als wetenschap.

In het volgende DDB Journaal - op 14 december - meer over de bijdragen van de sprekers. 

Zie ook de major donor editie van het DDB-magazine die medio december verschijnt met daarin de complete

DDB 100 en veel meer. 
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